
Z Á P I S č. 1 z jednání  
Komise pro vzdělávání a sport ze dne 27. 1. 2025 

(Městský úřad Jeseník, Karla Čapka 1147/10, zasedací místnost č. 531A) 
 

 
 
Přítomni:  Předseda komise     Hana Sekotová 
  Garant komise Tibor Macík  

 Tajemník komise David Koukal    
    

Členové komise Jan Malysa, Dominik Liberda, Romana Grosičová, Emil 
Vodák 

           
Omluvení členové   
Hosté  

 
Program: 
 

1. Úvod  
Předsedkyně komise p. Sekotová přivítala přítomné. Komise vzala na vědomí rezignaci 
členů pana Vrby a paní Paděrové.  Předsedkyně za souhlasu komise pozměnila body, kdy 
se komise prvotně zaměří na Plán činnosti pro následující rok a systémem 
Corrency.  Vyhodnocení dotačního programu bylo posunuto z důvodu opoždění se 
jednoho člena komise.  Tímto uznala komisi za usnášeníschopnou a zahájila jednání.  

 
1. Tvorba plánu činnosti komise na rok 2025 

Komise se zabývala plánem činnosti komise na rok 2025. Přesunula pokračující a návazné 
úkoly z předcházejícího kalendářního roku do aktuálního plánu činnosti. Zároveň 
proběhla diskuse nad novými tématy, kterými by se měla komise v následujícím období 
zabývat : 

 vzdělávání – optimalizace stravování a slučování mateřských škol.  
 Fit stezka – prostřednictvím Runex.cz 

 
2. Corrency 

David Koukal prezentoval komisi aktuální čerpání a využití dosavadního projektu. 
Představil také návrh návazného projektu Corrency na další období v obměně dřívějšího 
termínu pro registraci a čerpání. Nový termín pro spuštění je 1. března 2025. Komise 
podpořila tento systém podpory občanů města a doporučuje Radě města v tomto 
programu nadále pokračovat.  
 

3. Dotační program 1B, SPORT 2025 
Pan Koukal představil systém rozdělování dotačních částek podle schválených kritérií 
vyhlášených v Dotačním programu SPORT 2025 na činnosti sportovních klubů. Částky 
byly rozděleny mezi jednotlivé žadatele dle obdržených bodů. Komise k rozdělení celkové 
částky neměla po diskusi žádné připomínky a doporučuje Radě města schválit rozdělení 
financí dle návrhu.  
 

4. Dotační program 1A, jednorázové sportovní akce 



Komise po prostudování podkladů a bodového hodnocení akcí neměla k návrhu rozdělení 
dotace v 1. kole žádné připomínky. Komise doporučuje Radě města schválit rozdělení 
financí dle návrhu.  
 
 
Stanovení termínu dalšího jednání 
Dle shody členů komise byl stanoven termín 2. jednání na 5. 5. 2025 opětovně v 15:30 
v budově IPOS, zasedací místnosti č. 531 A 
 
 
Usnesení: 
 
Dotační komise doporučuje radě města schválit poskytnutí dotací z rozpočtu města 
na rok 2025 žadatelům v částkách uvedených v tabulkových přílohách. 
 
Komise pro vzdělávání a sport doporučuje radě města pokračovat v podpoře 
volnočasových aktivit systémem Corrency pro rok 2025 . 
 
 
V Jeseníku dne 28. 1. 2025 
Zapsal: David Koukal               
      Hana Sekotová – předsedkyně komise, v.r. 


